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Datum: 2023-05-08 

Tid: kl 19.00-20.30 

Plats: Klubbstugan Lötbodal 

Närvarande: 
Anki Lindholm, ordförande 
Cecilia Trehn, sekreterare 
Nina Linder 
Pia Lundin  
Kjell Gustavsson 
Madelen Selling 

Meddelat förhinder: 
Rolf Björk, kassör 
Mats Ringel 
Ingela Falk Jensen 

1. Mötet öppnas 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Utsänd dagordning kompletteras med några övriga punkter. Dagordningen 
fastställs. 

3. Val av justerare 

Pia utses att justera dagens protokoll. 

4. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemöte 2023-04-10 är justerat och publicerat på hemsidan. 

5. Ekonomisk rapport 

Rolf har inför mötet lämnat balans- och resultatrapporter samt följande 
sammanfattning: 

På banken fanns den 30 april 309 tkr. Bokfört resultat för perioden 1 jan - 30 april 
är +37 tkr (föregående år +68 tkr). 

Noteringar till bokfört under april månad: 

 Vi har fått in 8 tkr i betalda medlemsavgifter, 3 tkr i betalda kursavgifter 
och 6 tkr i anmälningsavgifter till tävlingar. 

 På konto 4031 TÄS kurskostnader, finns intäkter på 12 tkr. Dessa avser 
inbetalda anmälningsavgifter till kursen med Towa och Catrin. På detta 
konto brukar vi redovisa kostnaden för att hålla kursen med avdrag för 
inbetalda anmälningsavgifter. Nu finns bara inbetalda anmälningsavgifter. 

 På konto 4056 SBK stambokföringsavgifter, har kommit en faktura från SBK 
på 2.970 kr för avgifter avseende tävlingar under 2022.  

 På konto 5410 Förbrukningsinventarier, finns inköp av nytt förråd för 7 tkr.  

https://gnesta-trosa-bk.se/wp-content/uploads/2023/04/Styrelsemotesprotokoll-230410.pdf
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6. Rapporter sektorer - inkl uppföljning åtaganden fg möte 

a. HundägarUtbildning (HUS) 

Pia lämnar följande rapport: 

- Kurser: Hittills i år har vi hållit 6 st kurser och ytterligare 4 st är på gång. 

- Planerade aktiviteter: Medlemsträningen på torsdagar är igång, med ca 5-
7 deltagare per tillfälle. En utbildningsträff för instruktörer är under 
planering, eventuellt med Memea Mohlin som inspiratör. Pia kommer att 
ta kontakt med henne för förslag till upplägg och pris. 

- Start skott-träning: förslag på datum finns på klubbens FB-grupp, 
ansvariga för respektive tillfälle behöver utses. 

- Övrigt: Pia Lundin har slutfört sin instruktörsutbildning och är numera 
certifierad SBK-instruktör  

 

b. Tävling (TÄS) 

Ulrika lämnar följande rapport: 

- Tävlingar: Vi har haft en tävling i Lägre och högre spår.  
Kommande tävlingar: 

o 22 maj LKL/HKL spår 
o 17 juni sök alla klasser 
o 18 juni skydd alla klasser 
o 14 augusti appell 

Till 22 maj har vi reserver. Den 17 och 18 juni har vi inte många 
anmälningar ännu men det verkar vara så att man anmäler sig väldigt sent 
i år... Men kval-tiden för SM sträcker sig till 26 juni så vi har några av de 
sista tävlingarna innan den går ut så vi brukar alltid få ett antal elitekipage 
som försöker komma upp i SM-poäng. 

- Planerade aktiviteter: Den 26-27 juni har vi hyrt Towa Lindh för 
tävlingsekipage. Nytt för i år är att Catrin tar en grupp med nybörjare i 
bruks/lydnad samtidigt och vi hoppas på att vi genom det ska få fler 
personer intresserade av att satsa på brukset och lydnaden. Vi tar 7 
personer i varje grupp och båda grupperna är fulla. 

- Utbildning: Under våren har vi skickat två personer på utbildning 
tävlingsledare lydnad för att få igång lydnadstävlingar. Vi utbildar också 
två personer till tävlingssekreterare i bruks och lydnad. 

- Övrigt: Catrin och Box tävlade i Lerum i helgen och fick återigen ett väldigt 
högt resultat så hon är nästan helt säkert klar för SM även i år i skyddet. 

 

c. Stuga/område & Kök 

Styrelsen stämmer av de pågående jobb man har kännedom om: 
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- Lilla förrådet samt hyllor i stora förrådet: Arbetet skulle ha påbörjats 
under april/maj men fick skjutas fram pga tidsbrist. Ansvariga: Mats och 
Kjell. 

- Belysningen: Offert för tilläggsarbete är begärd, påminnelse behöver 
göras. Ansvarig: Nina. 

- Toalett och vattenbehållare: Styrelsen inspekterar gemensamt 
förutsättningarna utomhus. Kjell redovisar några idéer och förslag som 
han undersökt. Styrelsen förordar en förbränningstoalett, för installation i 
det utrymme som nu utgör torrdass (inklusive utrymmet bredvid). 
Styrelsen diskuterar möjligheten att ”bygga in” vattenbehållaren för att 
undvika sabotage. Avsatt budget: toalett 35 tkr, vattenbehållare med 
tillbehör: 20 tkr. Kjell får i uppdrag att arbeta vidare med konkreta förslag 
utifrån ovanstående förutsättningar. 

- Städ-/fixardag: En städ- och fixardag genomfördes den 30 april, med god 
uppslutning. Under dagen blev mycket gjort, både utomhus och i stugan.  
Bl.a revs den gamla aktivitetsbanan och mycket skräp samlades ihop. 
Sekretariatet fick en välbehövlig uppfräschning och ommöblering, 
blommor planterades och gångarna in till planer och stuga grusades. 
Återstående arbeten: 
- Bortforsling av skräp till återvinningen: Johans Allservice har lämnat 
offert på att utföra arbetet under maj, mot en kostnad runt 3-4.000 kr + 
moms. Styrelsen beslutar att anta offerten. Ansvarig för kontakt: Nina 
- Ta bort gräs med trimmer under stängslen. Kräver två personer som 
hjälps åt. 
- Röjning av bråte ur vedboden. 

- Övrigt: Styrelsen föreslår att en ny städ- och fixardag planeras till hösten, 
preliminärt datum den 17 september. Information läggs ut i FB-gruppen 
för styrelse och sektorer, ansvarig Cecilia. 

 

d. RUS (MH) 

Mats lämnar följande rapport: 

- Kommande MH:n: den 28 maj 

- MH-banan – ändringar: arbete pågår med att anpassa banan, till följd av 
skogsavverkningen. Styrelsen gör medskick om att godkännande av 
ändringarna bör finnas skriftligt, för att undvika påpekanden i efterhand. 

- Övrigt: nytt datum för det MH som ställdes in i april ska tas fram 

 

e. Medlem 

- Medlemsutveckling: Madelen rapporterar att det under den senaste 
månaden har tillkommit åtta nya medlemmar och lämnat två. Sedan 
årsskiftet har medlemsantalet ökat med tolv medlemmar. 
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- Solbacka – kallelse planeringsdag? Nina har lagt ut information i FB-
gruppen för instruktörer om att ett planeringsmöte hålls på klubben den 
25 maj kl 19.00. 

7. Inkommande skrivelser  
- 2023-04-11: Skogssällskapet, kontakt angående träd på MH-banan. Till RUS. 
- 2023-04-12: SBK, återkoppling angående medlemsavier 
- 2023-04-14: SBK, revisionsberättelse kongressen. Till styrelsen. 
- 2023-04-19: SBK, Faktura. Till kassör. 
- 2023-04-19: SBK, info april. Till styrelsen och sektorer. 
- 2023-04-27: Rally SBK Sörmland, info om tävlingar. Till ansv Rallylydnad. 
- 2023-04-28: SBK, kongresshandlingar. Till styrelsen. 
- 2023-05-04: Gnesta kommun, info om avverkningarna i Lötbodal och Laxne. Till 
styrelsen, sektorerna och FB-gruppen 
- 2023-05-08: SBK, Kunskapsunderlag till fritidskortet (enkät). Besvaras senast 10 
maj – alltför kort tid, lämnas utan åtgärd. 
 

8. Utgående skrivelser 
Inga utgående skrivelser denna gång. 
 

9. Uppföljning av övriga åtaganden från fg möte 
Publicera tävlingsresultat 
Pia har studerat hur andra klubbar gör för att publicera tävlingsresultat för 
klubbmedlemmar som är aktiva inom tävling i olika grenar. Det finns flera olika 
exempel, såväl manuella som digitala, men gemensamt tycks vara att det är svårt 
att hålla resultaten uppdaterade. Modellen bör bygga på eget ansvar och 
motivation att rapportera in sina resultat.  
Styrelsen konstaterar att statuterna för vandringspriserna inte finns tillgängliga på 
hemsidan. Eventuellt kan det behövas en översyn av statuterna samt göra dessa 
mera kända för medlemmarna. Pia får i uppdrag att stämma av frågan med TÄS. 

 
10. Aktivitetsbanan i skogen 

Madelen har idéer för en ny aktivitetsbana på klubben och föreslår att hon får 
tillåtelse att bygga upp en sådan. Virke och annat material finns redan tillgängligt, 
endast mindre inköp behövs. Styrelsen tycker att detta är ett bra initiativ. 
Beslut: Madelen får mandat att bygga en ny aktivitetsbana med material hon har 
tillgängligt, med tillägg av inköp för upp till 1.000 kr. Om aktivitetsbanan inte ska 
stå i skogen, behöver styrelsen tillsammans med sektorsansvariga ta beslut om 
den nya platsen.  
 

11. Övriga frågor 
a) Agility-hinder: Styrelsen konstaterar att det finns en efterfrågan bland 

medlemmarna om att kunna träna agility på klubben. Frågan är hur vi bäst ska 
hantera och använda klubbens agilityhinder – ska de stå ute hela tiden eller 
bäras in från gång till gång (risk för skadegörelse/stöld) samt vilka får använda 
hindren - ska det krävas att man gått grundkurs t.ex? Nina har kontakt med en 
medlem som är agilityinstruktör och har erbjudit sig att hålla grundkurs. Frågor 
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kring agilityhindren behöver belysas och synpunkter tas in från sektorerna – 
läggs ut på FB-gruppen för styrelse och sektorer. Ansvarig: Nina.  

b) Styrelsemöte 13 augusti: efter förslag av Nina, är styrelsen överens om att 
förlägga mötet hos Kjell, med start kl 18.00. För de som vill, finns möjlighet att 
prova på Hoopers innan mötet (från kl 15.00). 

c) Datum för Funkistack: Styrelsen föreslår att Funkistacket hålls på klubben den 9 
september, med tema ”hopp och lek”. Sammanhållande: Nina och Madelen, 
som engagerar fler och fördelar ut ansvar för olika saker. 

 
12. Mötet avslutas 

Anki tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
Vid protokollet 
Cecilia Trehn 
 
 
Justeras: 
 
 
 
__________________________________ _________________________________ 
Anki Lindholm, ordförande  Pia Lundin, justerare 

 


